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Bestyrelserne fra de to klubber afholdt onsdag aften d. 6. maj 1998 et fællesmøde i Aviators lokaler 
på Nørholmsvej i Aalborg.

Medlemmer fra begge klubber har i den senere tid diskuteret fordelene ved på et tidspunkt at  
sammenlægge de to klubber.
De to klubber ligner hinanden en del. Begge har godt materiel, god økonomi, men for få 
medlemmer. Begge klubberne trækker i øjeblikket store veksler, på en lille gruppe af medlemmer.

I øjeblikket kender medlemmerne i de to klubber generelt ikke ret meget til hinanden, eller til 
hinandens klubber. En umiddelbar sammenlægning vil ikke være aktuel. Et sådant skridt vil kræve 
en omfattende og grundig forberedelse.

Men vi enedes om at forsøge et samarbejde om fælles aktiviteter. Et samarbejde som i første 
omgang kan bringe os til at kende hinanden, men som også gerne skulle give mere aktivitet til 
begge klubberne. Vi diskuterede forskellige muligheder for sådanne aktiviteter. Vi nedsætter efter 
næste bestyrelsesmøder en arbejdsgruppe med tre medlemmer fra hver klub, som skal komme med 
forslag og være med til at igangsætte.

Vi vil herefter løbende diskutere samarbejdet på vore respektive bestyrelsesmøder, og se hvordan 
tingene udvikler sig.
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